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REPUBLIKA HRVATSKA

OPCINA SUHOPOLJE

OSNO'\TNA SrOrA SUHOPOLJE

Ul. kralja Tomislava 26, Suhopolje

Suhopolje, 25.03.2024.

ZAPISNIK

sa 2. sjednice vijeda roditelja u sk.god. 2023/2024. odrzane 25. oLujka2024.

Sjednica je zapodela u 17.30 sati u Skolskoj udionic ibr.20 osnovne skole Suhopolje.
Sjednicu otvara predsjednica vijeia roditelja Natalija KoLi(Lukadevii, pozdravnim govorom.

Konstatirano je da je na sjednici nakon prozivke prisutna ve6ina dlanova vijeia roditelja (19
dlanova od 3 I )' Nakon utvrdenog kvoruma, predsjednica je predloZila slijedeii dnevni red:

DNEVNI RED

l. Usvajanje Zapisntka s l. sjednice Vijeia roditelja
2. Pravilnik o kudnom redu
3. Protokol o postupanju u sludaju nasilja u Skoli
4. Elementi i mjerila za vrednovanje vladanja udenika
5. lzvjesie o stanju sigurnosti i provedbi preventivnih programa
6. osnovna Skola kao cjelodnevna skora, anahzadosadasnJe provedbe
7. Razno

Dnevni red je jednoglasno usvojen.

Ad. r

Nakon usvajanja dnevnog reda, predsjednica gda Lukadevi6 je objasnila daje gospoda pesec
traLila zapisnik na uvid, te je istu zamolila da svima prodita zapisnik s l. Jjeonice vije6a
roditelja, prije usvajanja. Pesec Mihaela je proiitala Zapisnik i zatraLilanekoliko pojasnjenja,
nakon pojasnjenja, predsjednica je pitala dlanove vije6a tko misli da proditani zapisnik trebamijenjati po prijedlogu gde Pesec - (2 ilana vijeia izjasnila rr r" ru promjenu Zapisnika).
Bududi da je vedina prisutnih dlanova bila protiv izmjene zapisnika, isti ;e dan na usr ajan,e.



todan broj glasova, umjesto

ravnatelja da Vijede roditelja informira
5koli.

Ad.3.

Po treioj todki dnevnog reda, predsjednic a je zamolila
o prijedlogu Protokola o postupanju u sludaju nasilja u

Sam protokol nije jo5 dostupan na web stranicama
biti dostupan nakon usvajanja od strane Skolskog
aktualni akti Skole, nalaze na Skolskoj web stranici

uvaL,enje prijedlog gde pesec da se ubuduie u zapisniku navodi
,,veiina".

Predsjednica je zamolila ravnatelja da u skladu s dogovorom sa l.sjednice administrator
aLurita podatke na web stranici Skole i postavi mail adresu za jo(; dostupniju komunikaciju
dlanovima Vijeia.

Zapisnik s l.sjednice vijeia roditelja usvojen je sa r 7 glasova od

17-,,2A"

02 _,,PROTIV"

SuzdrZanih nije bilo.

l9 prisutnih dlanova vijeia.

1'd.2.

Po drugoj todki dnevnog reda, predsjednic a je zamolila ravnatelja da
Pravilnika o kudnom redu.

prezentira prijedlog

Ravnatelj je vezano uz Pravilnik o kudnom redu naveo da nema puno velikih izmjena u
samom pravilniku, ve6 nekoliko dopuna postojeiem pravilniku.

Nakon prikazanih i proditanih nekoliko spomenutih dopuna, najviSe rasprave i polemike
povelo se oko dl. 5 u kojem se dopuna odnosi na zabranu koristenja *oUlmifr uredaja u
prostoru Skole izuzev kori5tenja mobilnih uredaja u svrhu ostvarivanja nastavnih zadataka uz
nadzor i dozvolu uditelja. Sugestija dlana vijeia Nikole Kovadevi6a je bila da se ogranidenje
odnosi samo na unutarnje prostore Skole, te su spomenuti i Skolski tableti od strane dlanice
Sanje eanii koje bi udenici trebali u situacijama potrebe za nastavu koristiti, a ne mobilne
uredaje' Nakon rasprave i napomene ravnatelja da se i Vijede udenika slaZe sa zabranom
vezanom uz mobilne uredaje, vedinski dio dlanova je podrZao odluku o dopuni pravilnika o
kuinom redu.

Ravnatelj je predstavio pnjedlog Protokola o postupanju u sludaju nasilja u Skoli, rijed je bila
o razlikama izmedu vr5njadkog nasilja i vr5njadkog sukoba, postupcima koje treba poduzeti
kada do nasilja dorle i samoj evidenciji koju skola vodi prilikom posfupanja.

Prijedlog protokola je izveden iz postojedih protokola nadleZnih institucija i Zakona

.Skole, uz poja5njenje ravnatelja
odbora. Ravnatelj je naveo da se

u odjeljku ,,oglasna ploda".

RH.

da ie isti
inade svi

Na upit dlanice Sandre Cunjak Tatic vezano uz obraianje Skolskim sluZbama i djelatnicima
vezano uz nasilje, redeno je da se dijete i roditelj osim nastavniku-ci lrazredntku-ci mogu



;!|:::-iljl; 
oojo: strudnoj sluZbi koja je u tom trenutku dostupna u skoli (psihologinja,

4d.4.

u detvrtoj todki dnevnog reda, Predsjednic a je zamoh la ravnatelja da ilanove informiramjerilima za vrednovanje vladanja udenika.

Yezano za elernente i mjerila za vrednovanje vladanja udenika koje moZe biti uzorno, dobrolo5e, ravnatelj je govorio o nekoliko stavki:

o odnosu udenika prema radu
o odnosu udenika prema drugim udenicima

' odnosu udenika prema uditeljima i ostalirn djeratnicima skoleo odnosu udenika prema Skdlskoj imovini

Ad.s.

u petoj todki dnevnog reda, Predsjednic a je zamolila ravnatelja da dlanove informira o stanjusigurnosti ipreventivnim mjeramakoje se provode u skoli.
Ravnatelj je iznio izvjesie o stanju sigurnosti i provedbi preventivnih programa, spomenut jedio provedenih preventivnih piog.u*u. dlanovima vr3eia roditelja: sistematski preglediudenika' predavanja u suradnji sa vanjskim suradnicim a ZZJZ Sv. Rok, predavanja u sklopuroditeljskih sastanaka i satova razredn.ka..o Stetnosti ere.getstih piia. Naveo je i edukacije isavjetovanja koja su bila dostupna roditeljima i izrazio Larjenje zbog malogbroja ukljudenihroditelja i uputio roditelje da prate web stranicu skole, gdje su p.uroui.,,eno objavljeneinformacije i pozivi na sudjelovanje u Skolskom Zivotu.

u vezi ovogodisnje planirane vjeZbe evakuacije za udenike u suradnji sa sluZbom 112,ravnatelj je uputio predsjednicu vijeia da kontaktira i nastavnicu Rokinger, koja je zaduzenaza koordinaciju vjeZbe

Ad.6.

U Sestoj todki dnevnoga reda, predsjednic a je zamolila ravnatelja da ukratko prezentira

ffirlf,'#' 
tryek i analizu rada kroz eksperimentalni program cjelodnevne skole u koju smo

Yezano za osnovnu skolu kao cjelodnevnu Skolu i u analizi dosadasnje provedbe programaravnatelj je iznio svoje dojmove i zadovoljstvo postignutim dosadasnjim uspjehom, navode6ida je samo 5 od 62 prijavljene Skole uspjeto prlrrplii potrebitu dokumentaciju i zapodeti sadjelom programa koji se zove Male darovnice I aororl velike moguinost i za d,odatnausavrsavanja uditelia i edukacije koje. su se pokazale potrebne u provedbi novih oblika

il::::;;lffifitvoljstvu, nagrasio je da prost ora za izmjene i nap."aorunle uvijek ima i
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Yezano uz B2 aktivnosti ravnatelj je naveo da je Skola, kako je i najavljeno - od 7.7.2024., naosnovi iskazanog interesa udenika, a u sklopu p.og.u.nu cjelodnevne skole i financijskupotporu koja iz tog proizlazi podela.sufinancirari uo7rg. i t trbou. koji su se javili na javnipoziv' kao vanjski suradnici za provodenje B2prog.u.u'- t1. izvanskoir'tilrlr.,,r"osti. Radi seo tri sportske i tri edukativno kulturne aktivnosti]koje provode: NK Suhopolje, Rukometnaakademija Suhopolje, Kulturna udruga - KrEdA, KarateLlub,,Mludost,,suiopolje, Glazbenaudruga contesse Suhopolje, KulturnJ umjetnidka udruga Kuu Suhopolje.

Roditelji su postavili upit zasto onda neki od navedenih..klubova i dalje traLe placanjedlanarine' na sto je ravnatelj rekao da ce sazvati sastanak s njima i pokusati io iskomunicirati,jer je cilj ovog sufinanciranja da se financijski rasterete roditelji i da djeca imaju jednakeprilike, bez obzira na socijalni status.

Postavio se upit ravnatelju i o uspjehu provodenja ,A2 aktivnosti, te neadekvatnosti

LH"*:?l x:'?;:"odredenih 
predmeta u skropu ej aktivnosti, kao i problem preteskih

odgovoreno je da ie se na rasporedu jos raditi u svrhu poboljsanja, a ugradnjom novihormariia koji su takoder narudeni kroz program potpore za provodenje cjerodnevne nastave,udenici ie biti rastereieni i moii stvari ostavljati u slot. zbog opseZnosti gradevinskog djelaradova, ugradnja se predvida na ljeto dok je Skola prazna.

Ravnatelj je takoder ponovo naglasio 
9u J" za cjelokupan uspjeh i odgoj udenika iznimnovaLna komunikacija i partnerstvo roditelja i Skole.

4d.7.

Pod todkom "razno" dlanovi vryeia su ukazali ravnatelju problematiku opremljenostiSkolskog restorana sa potrebiti. pribo.o- za jelo,d. nozevi za jelouz rudak uz molbu da seisti rijeSi.

;Hf,liliastanka 
Yije6a, vije6e je napustilo zbog obave za 4 dlanavrleda (2 dlanau 18:50h,

.::,'J,il:'*u 
raspravu i diskusiju dlanova vrJeia i ravnatelja, zaktjuden a je 2.sjednica vijeia

Sjednicaje zavr5ena sa radom u 19.25 sati.

Zapisnik vodio:

Boris Medved

rl,fu-L 3.
Natalija Kd

Predsjednica Vijeia roditelja:
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